
                                                        Protokół nr 67/2012 
z posiedzenia Zarządu Powiatu  

                                                       w Środzie Śląskiej 
odbytego w Starostwie Powiatowym 

                                                       w Środzie Śląskiej 
w dniu 26 września 2012 roku 

o godz. 10.30 
 

Obecni:  
Mieczysław Kudryński- Wicestarosta Powiatu Średzkiego 
Czesław Kaczmarek – członek Zarządu 
Józef Chabraszewski– członek Zarządu  
Grzegorz Pierzchalski – członek Zarządu  
oraz 
Janina Gawlik – Skarbnik Powiatu Średzkiego  
Mariusz Żałobniak – Sekretarz Powiatu Średzkiego 
Witold Rutkowski- Przewodniczący Rady Powiatu  
 
Wicestarosta 
Przywitał przybyłych członków Zarządu i przedstawił porządek posiedzenia: 
 
 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  
3. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 
       - zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2012  
       - przyjęcia zasad weryfikacji merytorycznej wniosków oraz podejmowania decyzji o przyznaniu  
         dofinansowania ze środków PFRON w ramach programu „Aktywny samorząd”,  
4. Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie:  

            - utworzenia Związku Powiatów Województwa Dolnośląskiego, 
            - przyjęcia statutu Związku Powiatów Województwa Dolnośląskiego, 
            - zasad reprezentacji Powiatu Średzkiego w Związku Powiatów Województwa Dolnośląskiego  
             (Sekretarz zanalizuje zmiany na posiedzeniu Zarządu)  

5. Sprawy różne.  
 

 
 
Sekretarz 
Zaproponował wprowadzenie do porządku posiedzenia punktu piątego, jako „przyjęcia 
stanowiska w sprawie” zawarcia umowy intencyjnej i umowy partnerskiej z Gminą Środa 
Śląska, Gmina chce wykonać odcinek drogi od skrzyżowania z drogą wojewódzką do 
Juszczyna, w ramach swojej „schetynówki”, natomiast potrzebują  z nami umowę 
partnerstwa i byłoby to dokładnie na takiej samej zasadzie,  jak w przypadku ulicy 
Wrocławskiej. Dodał, że w dniu dzisiejszym wpłynął wniosek z Urzędu Gminy Malczyce, 
proszą o zmianę zapisów w naszej uchwale Rady Powiatu, jak i również w porozumieniu 
również na schetynówkę, którą wzięli do realizowania sami, drogę Szymanów- Zawadka, 
poprzez wykreślenie szczegółowych numerów geodezyjnych działek, a określenie tego, że to 
jest odcinek drogi od drogi powiatowej nr 2070D do byłego młyna w miejscowości Zawadka, 
powód pozaprotokolarny jest taki, że cały ten odcinek właściwie jest na terenie Gminy 
Malczyce, za wyjątkiem jednej działki, która jest na terenie Gminy Środa Śląska. Będzie to 
przyjęcie uchwały Rady, w sprawie zmiany uchwały z lipca  tego roku.  
 



Wicestarosta 
Powiedział, że drugie stanowisko, w sprawie umowy partnerskiej z Gminą Malczyce, gdzie 
my jako partner, wystąpimy przy składaniu wniosku jako partner na budowę tej drogi i my ze 
swojej strony w ramach partnerstwa zafundujemy oznakowanie tej drogi, 12 znaków, na 
kwotę 6600 złotych brutto, jest to kwota przed przetargiem. Dodał, iż uważa, że powinniśmy 
się na to zgodzić.  
 

Za przyjęciem porządku obrad ze zmianami, członkowie głosowali: 
 
                                                              Za-4 W-0 P-0 
 
 
Ad. 3 Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 
 

       - zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2012  
 
 
Skarbnik 
Powiedziała, że otrzymaliśmy 13 902 złote na Straż Pożarną, dodał, że PCPR wzniósł o  
przesunięcie środków między paragrafami, zgodnie z załącznikiem. 
 
Za podjęciem przedmiotowej uchwały Zarządu, członkowie głosowali:  
 
                                                         Za- 4 W-0 P-0  
 
 

       - przyjęcia zasad weryfikacji merytorycznej wniosków oraz podejmowania decyzji o przyznaniu  
         dofinansowania ze środków PFRON w ramach programu „Aktywny samorząd”,  

 
Sekretarz 
Powiedział, że jest to pokłosie, naszej uchwały, gdzie przystąpiliśmy do propozycji PFRON- 
u, złożonej wszystkim samorządom powiatowym, odnośnie przekazania z PFRON- u 
pewnych zadań, dotyczących dofinansowania dla osób niepełnosprawnych, ale w ramach 
tych pieniędzy, które PFRON przekazuje. Dodał, że odzwierciedlenie ich wymogów jest 
przedstawione w załączniku. 
 
Za podjęciem przedmiotowej uchwały Zarządu, członkowie głosowali:  
 
                                                         Za- 4 W-0 P-0  
 
Posiedzenie Zarządu opuszcza radny Pierzchalski.  
 
 
Ad. 4  Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie:  
            - utworzenia Związku Powiatów Województwa Dolnośląskiego, 
            - przyjęcia statutu Związku Powiatów Województwa Dolnośląskiego, 
            - zasad reprezentacji Powiatu Średzkiego w Związku Powiatów Województwa Dolnośląskiego  

 



Sekretarz  
Powiedział, że na ostatnim Zarządzie akceptowaliśmy te uchwały, w piątek rano natomiast 
przyszła informacja od lidera Związku Powiatów - Powiatu Głogowskiego, że są jeszcze 
szczegółowe dopiski.  
 
Za zaopiniowaniem uchwał, członkowie głosowali: 
 
 
            - utworzenia Związku Powiatów Województwa Dolnośląskiego, 
 
 
                                                                        Za-3 W-0 P-0 
 
 
            - przyjęcia statutu Związku Powiatów Województwa Dolnośląskiego, 
 
                                                          Za-3 W-0 P-0 
 
         
        - zasad reprezentacji Powiatu Średzkiego w Związku Powiatów Województwa Dolnośląskiego  
 
                                                          Za-3 W-0 P-0 
 
 
- w sprawie zmiany uchwały XXI/ 149/2012 Rady Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 16 lipca 
2012 r. w sprawie powierzenia Gminie Malczyce zadania zarządzania publiczną drogą 
powiatową nr 2069D,   
 
Sekretarz 
Powiedział, że jest to uchwała, wspomniana na początku Zarządu, w sprawie Gminy 
Malczyce, dotycząca odcinka drogi od drogi powiatowej 2070D do byłego młyna w 
miejscowości Zawadka.  
 
                                                          Za-3 W-0 P-0  
 
Ad. 5 Przyjęcie stanowiska w sprawie: 
 
- zawarcia umowy intencyjnej i umowy partnerskiej z Gminą Środa Śląska, 
 
Sekretarz 
Powiedział, że w umowie intencyjnej Gmina Środa Śląska zobowiązuje się nam 
dofinansować 100 tysięcy złotych, a w umowie partnerstwa my im, natomiast ta dotacyjna  w 
przyszłym roku, jeśli dostaną ze schetynówki pieniądze.  
 
Radny Kaczmarek 
Zapytał czy nasz wniosek na schetynówkę został już złożony? 
 
Sekretarz 
Powiedział, że wczoraj został zawieziony.  
Ad. 6 Sprawy różne. 



 
Przewodniczący Rady 
Powiedział, że na Sesji w Urzędzie Miejskim był zastępca Nadleśniczego, poruszono tam 
temat współpracy leśników na styku dróg gminnych i powiatowych. Dodał, że firmy wjeżdżają 
do lasów i niszczą tam drogi leśne, więc padła propozycja spotkania Nadleśniczego z 
Komisją. Dodał, iż zaproponował, aby Powiat był inicjatorem organizacji tego spotkania, na 
które zaproszeni byliby Burmistrz oraz Wójtowie. Nadleśnictwo deklaruje, że część dróg 
mogą naprawiać, część dróg jest taka, że mogliby je przejąć, wobec tego spotkanie jest 
wskazane. Dodał, że jest to propozycja, rzucony temat. 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że zaproponował Staroście dwa tygodnie temu, że już czas zrobić mały konwent 
powiatowy, spotkanie z Wójtami i Burmistrzem, jeden temat już podpowiedziałem, natomiast 
drugim tematem mógłby być temat wspomniany przez Pana Przewodniczącego.  
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wicestarosta zamknął posiedzenie Zarządu.  
 

Protokół sporządziła:                             PODPISY:  
         (-)    
Katarzyna Łaziuk    

 
                      
                        Mieczysław Kudryński……(-)………. 

 
 

            Czesław Kaczmarek …(-)……….. 
 
 
                                                               Grzegorz Pierzchalski.......(-).................. 
 
 
                                                               Józef Chabraszewski.......(-).................... 
                                                                 

 
                                                        Janina Gawlik………     (-)……………… 

 
                                                                      Mariusz Żałobniak………   (-)………….. 
 
 

 


